
Zpráva o činnosti komise Jarošov za 2. čtvrtletí 2016. 

I. Počet zasedání a přehled účastí jednotlivých členů 

 

1). Přehled přijatých usnesení a projednaných záležitostí 

A) Přehled přijatých usnesení: 
         
Odbor EKO 
 
01/04/2016/MK JA 
Projednána informace  - rozpočtové opatření č. 05/2016 a 06/2016 
Usnesení:   MK bere na vědomí 
 
B) Přehled projednaných záležitostí bez usnesení: 
 
Odbor SMM 
 
02/03/2016/MK JA 
Na pozemku parcela č. 1165, ul. Pivovarská se nachází 2 objekty ve velmi neutěšeném stavu (dle 
zjištění byly součástí dodávky plynu do pivovaru, po ukončení si RWE přívod zaslepil) -  z důvodu 
bezpečnosti žádáme o prověření, v čí správě objekty jsou a žádáme o sjednání nápravy – uvedení do 
řádného stavu, nebo zamezení přístupu.  Odpověď nedodána - úkol v řešení 
 
01/04/2016/MK JA 
Dotaz na prodejní místa v Jarošově – kde lze prodávat. 
Bylo zaznamenáno, že mycí vůz v Jarošově projíždí před vývozem komunálního odpadu. 
Odpověď nedodána – úkol v řešení 
 

Úkoly řešené na společném jednání s RM 
 
1. Hřiště na sídlišti Louky – problém, 
na který upozorňují obyvatelé, je špatný stav 
laviček a plocha hřiště, které zarůstá trávou. 
Ing. Lecián informoval, že bude v této 
lokalitě vyměněno cca 34 laviček. Podle 
cenové nabídky, která byla zpracována, byla 

Ve 2. čtvrtletí 2016 se uskutečnily 3 zasedání komise 

Člen komise 

   Přítomen Nepřít. Nepřítomen 
14. 04.    03. 05.   16. 06.    celkem omluven neoml. 

Jan Zapletal   A   A   A 3 0 0 
Dagmar Vlčková   A   A   A 3 0 0 
Věra Nálepová   A   A   A 3 0 0 
PhOr. Rostislav Prchlík   A   A   O 2 1 0 
Jiří Kolaja   A   A   A 3 0 0 
Dušan Jakšík   O   A   A 2 1 0 
Ing. Jiří Plášek   A   O   A 2 1 0 
Bohdana Jančíková   A   A   A 3 0 0 
Jan Vydlák   A   A   O 2 1 0 
Věra Míkulková   O   A   A 2 1 0 

A - přítomen 
O' nepřítomen - omluven N - nepřítomen - neomluven 



vybrána nejlevnější nabídka od Hratesu. Nyní pořizují nová dřeva, která budou vyměněna na 
lavičkách. Občas si občané stěžují na uvolněná lana na herním prvku. Na místě bylo zjištěno, že 
chybí spodní část zábradlí podél chodníku vedoucího na hřiště. Nejspíš bylo odmontováno 
zlodějem. Odpověď: oprava zábradlí bude zajištěna – úkol vyřešen 

 
2. Nevyhovující stav potoka na sídlišti Louky – starosta uvedl, že potok je v majetku Lesů ČR, 

měl s nimi jednání, nemají peníze na 
větší úpravy, ale slíbili, že budou tuto 
plochu pravidelně čistit. Pan Zapletal 
uvedl, že tato plocha nebyla za poslední 
2 roky vůbec čištěna. MK předala vedení 
města informaci, že část místních občanů 
navrhuje tuto část zatrubnit s tím, že by 
na místě mohly vzniknout parkovací 
plochy. Starosta uvedl, že cílem města je 
zachovávat ve městě zeleň. Ing. 
Rochovanský uvedl, že je to cenný 
biotop. MK dále informovala, že některé 

domy mají do tohoto potoka stále vyvedenu kanalizaci. Starosta: můžeme do toho zasáhnout, 
v dnešní době by měl mít každý alespoň septik, měl by do toho zasáhnout úřad, je to výkon 
státní správy. Bude prověřeno na odboru stavebního a životního prostředí. Odpověď 
nedodána – úkol v řešení 

3. Hřiště -   Předseda MK uvedl, že komise podpořila na příští rok vybudování nového hřiště 
s umělým povrchem u Základní školy v Jarošově. Základní škola bude mít možnost tento 
prostor i pronajímat. P. Elfamrk vznesl požadavek na nalajnování asfaltového hřiště, Ing. 
Stojnová uvedla, že nikdo tento požadavek zatím nevznesl, ale požadavek bude předán 
Sportovištím města. 

 
     Odpověď nedodána – úkol v řešení 

 
4. Kontejnerová stání – předseda MK Zapletal uvedl, že kontejnerová stání jsou již 

v nevyhovujícím stavu, vedle musí být bezpečnostní prostor, členové MK navrhují přesunutí 



kontejnerových stání na protější prostor podél štítů bytových domů (do prostorů mezi chodník 
a cestu) tak, aby obyvatelé domů mohli vynášet odpadky a nemuseli přitom přecházet cestu. 
Na uvolněných místech po kontejnerových stáních by mohla vzniknout nová parkovací místa. 
Místní komise si vzala za úkol, že to projedná s obyvateli těchto domů. Problém se stěhováním 
jsou sítě na pozemku, takže asi nebude možné. Ing. Lecián: první se zjistí souhlas obyvatel 
(zatím mají pouze jediný nesouhlas) a poté bude požádán o  vyjádření projektant. Místní 
komise má na tento přesun vytvořenou rezervu 600 tis. Kč – úkol v řešení 
 

Zídka – důležitým aspektem, proč navrhuje místní komise přesun kontejnerových stání, je betonová 
zídka, jež se nachází za kontejnerovými stáními, má cca 3 m prohlubeň k pozemkům, donedávna 
nebyla zavedena do majetku města, nyní je v majetku města, chybí jí výplně, je pouze otázka času, 
kdy tam nějaké dítě spadne.  
Úkol pro SMM výměna pletiva na zídce podél parkovacích stání. Zídka je po technické stránce 
v dobrém stavu, ale je potřeba vyměnit pletivo. 
 

 
 
Odpověď: Jedná se o opakovaný podnět místní komise, který byl původně směřován k posouzení 
celkového stavu zídky a její opravu. Bohužel zatím není k dispozici projektant, který by byl ochotný 
stav zídky posoudit a navrhnout potřebnou sanaci. Neuspěli jsme ani u projektanta, který byl 
doporučen místní komisí. Je nelogické realizovat pouze výměnu oplocení a následně posuzovat stav 
zídky a řešit její sanaci. Při vizuální kontrole nebyly zjištěny zásadní defekty, které by svědčili o 
statickém narušení opěrné stěny a její snížené únosnosti. Je tedy na zvážení, zda nadále trvat na 
celkové opravě stěny, nebo zda se přiklonit „pouze“ k nutné opravě z důvodu zajištění bezpečnosti 
v podobě výměny pletiva oplocení. Žádáme o stanovisko komise v této věci.   
MK vzala na vědomí a žádá alespoň o zabezpečení úpravy pohledové strany zídky ze sídliště + 
nové oplocení (kvůli bezpečnosti) – úkol v řešení 
  

5. Bytový dům čp. 520 – v majetku města, před cca 2 lety byla provedena výměna oken. V přízemí je 
v nájmu trafika – smíšené zboží, 2 okna z boční strany 
jsou rozbitá, vstupní dveře jsou také poničené.  
SMM - je potřeba prověřit, kde je v těchto prostorech 
v nájmu, případně zajistit výměnu rozbitých oken. 
 
 
Odpověď: Nájemcem v objektu čp. 520 Jarošov-
Louky,  je paní Hanáková Ludmila, Lomená 889,  686 05 
Mařatice, od 1.7.2002. Účel provozování dle 
živnostenského oprávnění je obchodní činnost. 
Rozbití oken nájemce správci nenahlásil. Správce 
R.K.Servis již  objednal výměnu obou výplní oken. Okno, 
které je rozbito zevnitř, je záležitostí nájemce (bude 

přefakturováno).  Opravu dveří bude řešit paní Hanáková (je otázkou, jestli i to bude technický možné). 
Byl doporučen servisní technik,  pan Škrabal, který má zkušenosti s opravami oken i vstupních dveří. 
Dveře jsou původní z roku 1997  bez ocelové výztuže a to je také odpověď na jejich  stav.  V objektu 



byla už provedena výměna oken v bytech, nikoliv dveří a výkladců v nebytových prostorách. 
MK vzala na vědomí – úkol vyřešen 
 
6. Další – předseda MK uvedl, že výhledově plánují dobudování chodníků v dědině (nyní nejsou na 
žádné straně), průtahem až k Návsi, která je teď opravená. Komise to má jako jednu z priorit k řešení 
v dalších letech.  
Úkol pro SMM – dopravní značení (cedule jsou vybledlé). 
Odpověď: řešena byla obnova DZ na křižovatce ul. Drahy a Na Svárově. S touto úpravou DZ 
počítáme a značky budou vyměněny – úkol vyřešen 
 
7. Část pivovaru je pronajímána jako sklady firmě Forschner a často se stává, že když přijedou 2 
kamiony, tak stojí i na chodnících a je problém touto částí projít.     
Areál pivovaru – nevzhledná budova ve středu obce, je však v majetku soukromé osoby – firmy 
Vymyslický – výtahy spol. s.r.o. Pan Zapletal uvedl, že občas odpadnou celé bloky omítky a pak se válí 
na cestě. 
Odpověď nedodána – úkol v řešení 
Společné jednání Rady města Uherské Hradiště a Místní komise Jarošov v Základní škole 
Jarošov 

ulice Za Humny a její rekonstrukce, je v zásobníku a je vždy na posledním místě a další rok se zase 
posune na konce – je potřeba říct, aby se to v tom zásobníku zafixovalo. Tato ulice je dlouhá, je ve 
špatném stavu – za 50 roků se tam nic neudělalo, pokud je teďka v zásobníku na konci, realizovat by 
se to mělo v roce 2019, tak aby se to v tomto roce také realizovalo. Částka v zásobníku je cca 12 mil., 
ale je to odhad. 
Odpověď: Již je vybrán zhotovitel pasportizace stavu komunikací. Výstupem bude harmonogram 
oprav komunikací ve městě dle jejich aktuálního stavebního a dopravně technického stavu. 
 
VEŘEJNÁ ČÁST JEDNÁNÍ 

- řešené podněty: 

Dotaz: problém při vyjíždění z Drahů, je tam jednosměrka směrem doprava, bavili jsme se o zrcadle, 
popisní dům č. 92, mělo by to být v jednání.  
Odpověď: opakovaně bylo nabídnuto jednání s komisí na místě samém k projednání a posouzení 
možných řešení. Nabídka platí. 
 
Dotaz: v tom kritickém místě, dům č. 90 a silnice na sídliště Louky, je tam cedule V ZIMĚ SE 
NEUDRŽUJE chodník, hlavní přístup na sídliště a my to neudržujeme. Jedná se o chodník od Drah 
směrem na Louky. 
Odpověď: bude zapracováno do operačního plánu ZÚ na zimní období 2016/2017 do II. pořadí 
v návaznosti na chodník podél ulice Pivovarská. 
 
Dotaz: před 2 lety probíhala debata ohledně odtržení Jarošova od města, kde bylo prezentováno, jak 
by na tom Jarošov byl, kdyby se osamostatnil. Tenkrát zaznělo, že by město mohlo odprezentovat 
záměry, co bude v Jarošově opravováno. Dále chybí návaznost dopravní, jsou různé vyžití ve městě, 
v sobotu však není možnost dopravy z/do Jarošova, večer se vrátit z města je problém. Je to druhé 
téma, které by stálo za rozpracování, nebo prezentaci, co se v tom dělá. 
Odpověď: v současné době pracujeme na zadání koncepce veřejné hromadné dopravy, která se bude 
optimalizací MHD zabývat. 
 
Plán akcí  - vybudovat chodník po levé straně směrem do Hradiště, bude po celé té levé straně 
průchozí. 
Odpověď:  na chodník je zahájeno územní řízení 
 
02/04/2016/MK JA 
Neutěšený stav srážkové vody z lokality Rochus na ulici Trpínky – při přívalových deštích je třeba 
provést vyčištění – úkol v řešení 
 



03/04/2016/MK JA 
Ulice Na Kopečku a Pod Kopcem – při velkém dešti je ohrožována přívalovou vodou, z důvodu 
jednoho sběrného kanálu pro obě ulice, který nestíhá brát přebytečnou vodu – úkol v řešení 
 
Odbor SŽP—DÚ 
 
Komunikace za Chýlovým - směr Kněžpolský les - je zde častý průjezd aut, do toho pěší a cyklisti - 
dotaz jaké využití má tato komunikace - úkol vyřešen 

III.  Způsob splnění úkolů uložených RM/ZAA s konkrétním návrhem opatření 
Nebyly uloženy žádné úkoly 

IV.  Doporučení a návrhy komise 
Nebyly ze strany komise vzneseny žádné návrhy. 

 

 

V. Plán práce na následující  III.  a  IV. čtvrtletí 2016 
 
 
Datum 

   
Čas  

 
 Místo jednání 

15. 9.   18:00  Hasičská zbrojnice 

6. 10.   18:00  Hasičská zbrojnice 

10. 11.   18:00 Hasičská zbrojnice 

15. 12.   18:00 Hasičská zbrojnice 

 
 
Jan Zapletal 
předseda MK 

 
 
Věra Mikulková 
tajemnice MK 



 


